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De zone 50 aan de Bredabaan in Gooreind is een feit. De N-VA legde het 
voorstel in 2014 al op tafel. “We zijn blij dat er na zes jaar eindelijk gevolg is 
gegeven aan ons goedgekeurd voorstel”, zegt fractieleider Koen Van Putte. 
“Als oppositiepartij werken we graag mee aan concrete oplossingen in het 
belang van onze inwoners. Bovendien is het van cruciaal belang dat ieder-
een veilig kan oversteken aan woonzorgcentrum Amandina.”

In 2014 pleitte de N-VA al voor de uitbreiding van de snelheidszone 50 km/u 
in Gooreind. Zo zou de oversteekplaats ter hoogte van het sociale huis en 
woonzorgcentrum in de zone 50 komen te liggen. Het N-VA-voorstel werd 
in november 2014 al unaniem goedgekeurd in de gemeenteraad, maar voor 
de uitvoering zou het lokaal bestuur wachten tot na de herinrichting van de 
oversteekplaats. 

Veiligere oversteekplaats
Na meermaals aandringen zijn de renovatiewerken aan de oversteekplaats uit-
gevoerd en is de snelheid van Wuustwezel richting Gooreind aangepast naar 
50 km/u. “Het ziet er nog niet helemaal uit zoals ons goedgekeurd voorstel in 
2014”, zegt Van Putte. “Maar we zijn opgelucht dat de meerderheid een voor-
stel van de oppositie toch goedkeurt, verder bekijkt en gedeeltelijk uitvoert.”

N-VA-voorstel na zes jaar eindelijk uitgevoerd

Zone 50 in Gooreind uitgebreid
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“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient

meer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.

Beste inwoner,

Met plezier stel ik u ons tweede huis-
aan-huisblad voor. Ondanks de corona-
crisis en de nieuwe lockdown blijven 
wij met enthousiasme de belangen van 
onze leden en inwoners van Wuustwe-
zel behartigen op de gemeenteraad en 
andere forums. Dank hiervoor aan het 
hele N-VA-bestuur en vooral aan onze 
gemeenteraadsleden.

Na negen maanden voorzitterschap is 
het mij duidelijk geworden dat het zeer 
moeilijk is in deze gemeente om over de 
partijgrenzen heen maatregelen te ne-
men die onze burger ten goede komen. 
Veel politici missen de wil om out of the 
box te denken en weigeren aan te nemen 
dat er ook goede initiatieven, inzichten 
en voorstellen kunnen geformuleerd wor-
den door collega’s van andere politieke 
partijen. 

N-VA Wuustwezel blijft zich echter 
onverdroten inzetten om ervoor te zorgen  
dat iedere burger in onze gemeente 
gelijkwaardig wordt behandeld. Een 
ondernemer, een landbouwer, handelaar, 
inwoner of zorgbehoevende moet de-
zelfde kansen en mogelijkheden krijgen, 
los van zijn of haar politieke voorkeur. 
Jullie hebben daar recht op.

Hou het alvast veilig en gezond, en zorg 
goed voor jezelf en de anderen.

Koenraad Seutin
Afdelingsvoorzitter

Op voorstel van de N-VA werd de zone 50 in Gooreind gevoelig uitgebreid. 
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Wuustwezel helpt kwetsbare gezinnen in coronatijden
Wuustwezel verdeelt 34.000 euro Vlaamse middelen onder honderd gezinnen die zwaar getroff en zijn door de coronacrisis. Het 
gaat om gezinnen die een leefl oon, een equivalent leefl oon of fi nanciële steun krijgen van het OCMW. “We zetten de middelen 
in om het inkomen van kwetsbare huishoudens op te krikken”, zegt Amber Vermeiren. “Met extra aandacht voor kinderen en 
jongeren in maatschappelijk kwetsbare situaties.”

De coronacrisis heeft er bij veel kwetsbare gezinnen extra zwaar 
ingehakt: heel wat gezinnen zagen hun inkomen dalen en de voed-
selprijzen stijgen. Gezinnen die moeite hebben om het hoofd boven 
water te houden, gingen plots kopje onder. 

Lokaal consumptiebudget
In 2021 voorziet het OCMW Wuustwezel een consumptiebud-
get van 15 euro per persoon in het gezin. Elk gezin ontvangt een 
maaltijdchequekaart die maandelijks opgeladen wordt. De kaart kan 
gebruikt worden in alle voedingswinkels in Wuustwezel. Zo stijgt 
de koopkracht van gezinnen die door de coronacrisis een ernstig 
inkomensverlies leden en zich daardoor in een specifieke noodsitu-
atie bevinden. Ook de lokale economie van Wuustwezel zal via het 
consumptiebudget versterkt worden.

Verenigingen krijgen zuurstof tijdens coronacrisis
De gemeente Wuustwezel verdeelt 200.000 euro aan Vlaamse subsidies onder Wuustwezelse vereni-
gingen. “We zijn blij dat we hebben doorgezet en dat onze verenigingen nu een extra duwtje in de rug 
krijgen”, zegt gemeenteraadslid Amber Vermeiren. 

Corona heeft het Wuustwezelse verenigingsleven keihard geraakt. Veel lokale sportclubs, jeugdverenigin-
gen of toneelgezelschappen zagen de afgelopen maanden heel wat inkomsten verloren gaan. Een quiz, een 
bal of een spaghettiavond geven hen in normale omstandigheden de nodige zuurstof om de doorlopende 
uitgaven te kunnen betalen. 

Om de verenigingen uit de nood te helpen en ze zo 
min mogelijk extra werk te bezorgen, besliste de 
gemeenteraad om zowel de Vlaamse subsidies als het 
voorziene gemeentelijke budget te verdelen. Er wordt 
een gemiddelde berekend van de subsidies van de 
afgelopen drie jaar.

Zo krijgen verschillende jeugdverenigingen een mooi 
bedrag toebedeeld: KLJ Loenhout ontvangt 4.816 euro, 
de Scouts in Gooreind 6.950 euro en Chiro Wuust-
wezel krijgt 9.377 euro. Ook sport- en cultuurvereni-
gingen, maar ook ouderenadviesraden en raden voor 
gezondheid en welzijn ontvangen een subsidie.

Amber Vermeiren 
Gemeenteraadslid

Onder meer onze jeugdverenigingen krijgen een mooi bedrag.

N-VA Wuustwezel in nationale partijraad N-VA
Afdelingsvoorzitter Koenraad Seutin heeft tijdens de bestuursverkiezingen van het arrondissement Antwerpen een zitje veroverd in de 
nationale partijraad van de N-VA. Hij zal met veel passie en gedrevenheid zijn schouders zetten onder de lokale dossiers van Wuustwezel 
en meebouwen aan de partijwerking in onze regio.
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Amber en Ben over de laatste gemeenteraad

Wat hebben jullie besproken op de gemeenteraad van oktober?
Ben: Omdat de horeca nu voor de tweede keer als eerste de deuren hebben moeten sluiten, stelde onze fractie voor om 
onze Wuustwezelse horeca uitbaters en ondernemingen in de evenementensector te steunen met een bedrag van 500 euro. 
Daarnaast willen we elke inwoner van Wuustwezel een bon geven ter waarde van 10 euro die ze vervolgens kunnen spen-
deren bij de lokale horeca. Ze gaan een loodzware tijd tegemoet en dan helpen alle kleine beetjes.

Waarom ging het gemeentebestuur niet in op jullie voorstel?
Ben: Tijdens de eerste lockdown hebben we al een voorstel ingediend om Wuustwezelse ondernemers te steunen. Toen 
werd ons meteen duidelijk dat de meerderheid hier geen voorstander van was: ze maken liever andere beleidskeuzes. Ver-
schillende horeca uitbaters lieten ons nochtans weten dat ze meer steun verwachten vanuit de gemeente. Deze manier van 
steun had een mooi signaal geweest naar onze lokale horeca uitbaters.

Wat vinden jullie van de campagne Koop in Wuustwezel?
Ben: Wij vinden dit echt een fantastisch goede campagne waar we met de voltallige gemeenteraad achterstaan. Dit voorstel 
werd ook besproken binnen het partijoverschrijdend overleg om onze gemeente uit de crisis te helpen. 

Amber, jij hebt een vraag gesteld over de schoolstraten in Wuustwezel. 
Amber: Dat klopt. Enkele inwoners van de Kloosterstraat lieten me weten dat ze erg laat op de hoogte werden gebracht van 
de wijzigingen in hun straat. Terwijl de schoolstraat al startte op 1 oktober, communiceerde de gemeente pas op 7 oktober 
met een brief. Buurtbewoners mogen hun garage niet meer uitrijden zonder vergunning anders riskeren ze een boete. Ik 
stelde hierover een vraag aan de bevoegde schepen en ze kon me verzekeren dat de vergunningen in de herfstvakantie zul-
len verleend worden. 

We vernemen dat Etienne De Lombaert, een van de eerste sympathisanten van de N-VA-afdeling in 
Wuustwezel, recent is overleden. Wij wensen de familie De Lombaert veel sterkte toe.
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Bomen zorgen voor schade aan privé-eigendom

Lokaal bestuur van Wuustwezel neemt zijn  
verantwoordelijkheid niet op
Buurtbewoners van de wijk Langerijt/Kleine Beekstraat en Koningin Fabiolaan hebben schade aan hun eigendom door  
overlast van bomen in de omgeving. Het CD&V-bestuur geeft geen gehoor aan hun klachten. 

In de wijk Langerijt staan er hoge bomen met diepe 
wortels die schade veroorzaken aan opritten, brieven- 
bussen en poorten. De buurtbewoners gaven de  
bevoegde milieudienst en schepen de suggestie om de 
huidige hoogstambomen te vervangen door laagstam-
mige bomen waarvan de wortels niet zo’n grote uitloop 
kennen. Uiteraard is de natuurlijke groei van bomen 
vaak onvoorspelbaar, zowel onder- als bovengronds. 

Van het kastje naar de muur
Het is aan de huidige verantwoordelijken om te bekij-
ken of zij deze ongemakken tot een minimum kunnen 
beperken. Het antwoord van de dienst omgeving hierop 
is: “Wat de wortels betreft, kunnen wij u meedelen dat 
de gemeente hier een standaardprocedure voor heeft. 
Volgens het Veldwetboek mag u de wortels die onder de 
oprit groeien (en achter de rooilijn) doorkappen. Indien 
u echter vindt dat u toch schade heeft geleden, dient u 
dit aan te geven aan uw verzekering. Die zal dan wel 
contact opnemen met onze verzekering.” Met andere 
woorden: de inwoners van deze straat worden van het 
kastje naar de muur gestuurd. 

Honingbomen veroorzaken overlast
In de Koningin Fabiolalaan staan bovendien honing-
bomen die enorm veel bloesemschade veroorzaken in 
de zomer en veel bladeren verliezen in het najaar. De 
bomen zorgen niet alleen voor veel afval in de tuin, 
maar de honing komt ook op de auto’s en zonnepanelen 
terecht en plakt aan de vloer in huis. Dakgoten raken 
verstopt. Combineer dit met regen en de straat wordt 
een echte glijbaan: de postbode heeft het aan den lijve 
mogen ondervinden. Honingbomen zijn ook een lek-
kernij voor bijen en wespen. Het gevolg: kinderen en 
huisdieren worden regelmatig gestoken, soms ook met 
allergische reacties. Er zijn kinderen die in de zomer 
niet buiten durven te spelen omdat ze schrik hebben 
opnieuw gestoken te worden. 

Vervangen door kleinere bomen
“Wij zijn stuk voor stuk bomenliefhebbers en het groen 
maakt onze straat een stuk mooier. Maar deze bomen 
staan hier niet op hun plaats”, aldus een bewoner. “Wij 
vragen dan ook uitdrukkelijk om de bomen te verwijde-
ren en ze te vervangen door een kleiner exemplaar zoals 
in de Koning Boudewijnlaan.”

 Boomwortels veroorzaken schade aan opritten, maar het gemeente-
bestuur doet niets. 

 Dakgoten raken verstopt door honingbomen.
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WUUSTWEZEL

De Luistervink
Onze luistervink fladderde de laatste maanden weer over Wuustwezel. Ze hoort veel – en ziet veel – 
maar kan helaas niet zwijgen … En wat hoorde onze vink?

  dat de gemeente Wuustwezel 30.000 euro betaald heeft voor 
een studie over de milieudruk in onze gemeente. We hopen 
dat ze maar snel een visie ontwikkelt!

  dat de Kloosterstraat sinds oktober een schoolstraat is 
geworden zonder overleg met de buurtbewoners. Sommigen 
van hen kunnen ’s ochtends niet naar hun werk vertrekken 
omdat de garage uitkomt in de Kloosterstraat. Ook al betalen 
ze een maandelijkse huur voor een ondergrondse garage. Het 
gemeentebestuur raadt de bewoners aan om hun auto op de 
parking bij de Lidl of Delhaize te zetten tot ze een vergunning 
hebben gekregen. Vreemd niet?

  dat op de parking aan De Dorens in Loenhout regelmatig 
vrachtwagens geparkeerd staan. Dat is helemaal niet de 
bedoeling: ze nemen meerdere parkeerplaatsen in voor auto’s 
en zorgen voor onveilige situaties op de parking.

  dat de ‘Gendarmen Van Gooreind’ werden vernoemd in een 
artikel van de Gazet van Antwerpen (17-18 oktober 2020) 
over de Antwerpse drugsmaffi a.

  dat de armoede in onze gemeente cijfers van de Armoedeba-
rometer gestegen is.

  Dat N-VA Wuustwezel in 2021 10 jaar zal bestaan en ze nu al 
bezig zijn met de voorbereiding van het jubileumjaar. En dat 
de afdeling volgend jaar met enkele straffe mededelingen uit 
de hoek gaat komen.

  dat er op verschillende plaatsen gebruikgemaakt wordt van 
bloembakken op de openbare weg om de snelheid in een 
straat te reduceren. En dat de gemeente het niet noodzakelijk 
vindt om bij elke locatie aan te duiden wie voorrang heeft.

Werken fi etspad Sint-Lenaartseweg gaan in 2021 van start
In het voorjaar van 2021 starten de werken aan het fi etspad aan de Sint-Lenaartseweg in Loenhout. De verbindingsweg wordt 
aan beide zijden voorzien van een rood gebetonneerd fi etspad van 1,75 meter breed. Er zal ook een nieuwe riolering aange-
legd worden. “Er komt nu eindelijk schot in de zaak”, zegt gemeenteraadslid Ben Gagelmans. “Met de komst van het fi etspad 
werken we een belangrijke missing link weg tussen Loenhout en Sint-Lenaarts. Binnenkort kunnen fi etsers deze route op een 
veilige en comfortabele manier gebruiken.”

Er is al jaren nood aan een fietspad van de Sint-Lenaartseweg in Loenhout 
naar de Kloosterstraat in Sint-Lenaarts. In 2008 werden de eerste plannen 
gesmeed, maar verschillende procedures hebben de aanleg van het fietspad 
enorm vertraagd. Onteigeningen, de aankoop van gronden, de opheffing en 
herziening van het rooilijnplan hebben ervoor gezorgd dat de werken telkens 
uitgesteld werden.

Achter grachten
Vanaf 2021 zullen de werken aan het fietspad effectief starten tussen de 
Sint-Annastraat en de brug in Loenhout. Concreet gaat het om een fietspad 
van 1,75 meter breed aan weerszijden van de weg, aangelegd in rode beton. 
Om de veiligheid van de fietsers te garanderen, wordt het fietspad achter 
de bestaande grachten aangelegd en zal er op bepaalde stukken een haag 
aangeplant worden. “We doorlopen nu de laatste stappen in de vergunnings-
procedure”, zegt Gagelmans. “Het is het laatste ontbrekende fietspad met 
buurgemeente Sint-Lenaarts, maar wel een zeer belangrijke verbindingsweg. 
Eindelijk is er perspectief en kunnen we stilaan beginnen dromen van een 
fietstocht langs deze weg.”

Ben Gagelmans 
Gemeenteraadslid

 De verbinding tussen Loenhout en Sint-Lenaarts 
wordt binnenkort een pak veiliger. 
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